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Aan het College van Burgemeester en Wethouders, 
Postbus 600,  
6460 AP Kerkrade 
 
 
Kerkrade, 05-02-2025 
 
 
BETREFT: Art. 38 vragen: ondermijning - naar aanleiding van krantenartikel 
over beveiligingsbedrijf uit Venray dat onderwerp is van een grootschalig 
drugs- en witwasonderzoek 

 
Naar aanleiding van onderstaand krantenartikel in De Limburger van 5 februari 2025 heeft CDA 
Kerkrade en VVD Kerkrade grote zorgen wat dit betekent voor de gemeente Kerkrade en met name 
voor de (jeugdigde) slachtoffers. Ondermijning verdient geen plek in onze stad en zeker niet van 
instanties waar je een voorbeeldfunctie verwacht. Instanties waar je je juist veiligheid zou moeten 
voelen en die er juist zijn om dit soort dingen te signaleren en aan te pakken. 
 
https://www.limburger.nl/regio/venray/beveiligingsbedrijf-uit-venray-spil-in-groot-drugs-en-
witwasonderzoek-eigenaar-yahya-h.-39-gearresteerd/37699278.html  

- Onderstaand een aantal zeer verontrustende passages uit het krantenartikel: 
“Opsporingsdiensten zijn binnengevallen bij Secutor Security in Venray. Het bedrijf en 
eigenaar Yahya H. (39) spelen volgens politie en justitie een centrale rol in grootschalige 
drugshandel en een witwasoperatie.” 

- “Binnen de politie wordt al jaren onderzoek gedaan naar de handel en wandel van 
Venraynaar Yahya H. en consorten …” 

- “Politiebronnen noemen de casus Secutor Security een klassiek geval van ondermijning. Het 
bedrijf […] levert straatcoaches aan verschillende Limburgse gemeenten.  

- “Tegelijkertijd zou Yahya H. betrokken zijn bij handel in drugs, met name cocaïne, en daarbij 
een deel van zijn werknemers – onder wie de genoemde straatcoaches – inzetten.” 

- “Opsporingsdiensten vermoeden dat via het jongerenwerk in diverse gemeenten kwetsbare 
jongeren zijn geronseld om voor de vermeende drugsorganisatie van Yahya H. te werken. 
Bovendien had Secutor Security een seat at the table in diverse gemeenten als daar de 
lokale drugsproblematiek werd besproken, hetgeen het bedrijf een strategisch voordeel 
opleverde. Het wist immers haarfijn wie waar dealde en welke spelers in het drugsmilieu van 
belang waren.” 
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Onderstaand de vragen aan de hand van bovenstaand: 

1. Wat is de reactie van het College op het artikel en is er inmiddels onderzoek gedaan naar de 
situatie binnen gemeente Kerkrade? 

2. Is of wordt er ook gesproken met omliggende gemeenten? 
3. Klopt het dat bovenvermeld bedrijf “Securitor Security” straatcoaches levert of leverde aan 

Gemeente Kerkrade? Zo ja, wat zijn de consequenties van deze situatie (imago, financieel, 
direct/ indirect voor de gemeente)? 

4. Indien dit het geval is, is het contract verbroken en/of staan de medewerkers op non-actief? 
5. Klopt het dat bovengemeld bedrijf beveiligers levert bij evenementen die georganiseerd 

worden binnen Kerkrade? Zo ja, wat zijn de consequenties van deze situatie (imago, 
financieel, direct/ indirect voor de gemeente)? 

6. Acht het College het mogelijk dan wel waarschijnlijk dat straatcoaches van “Securitor 
Security” in Kerkrade betrokken zijn (geweest) bij handel in drugs? 

a. Zo nee, graag toelichting 
b. Zo ja, graag toelichting 

7. Bij vragen 3 en 4 zij aangemerkt dat ons vanuit de omgeving van het Beroepscollege Holz 
signalen hebben bereikt dat de rol/het gedrag van straatcoaches bij de poort van het 
Beroepscollege door buurtbewoners als twijfelachtig wordt gezien. Daarnaast worden in de 
directe omgeving van Beroepscollege Holz regelmatig auto’s met Duitse kentekens die erop 
duiden dat ze niet uit de directe grensregio komen (vaak HH voor Hamburg – dit betreft vaak 
huurauto’s) gesignaleerd die vervolgens verdacht lang bij de poort blijven staan en/of rondjes 
rondom de schoolomgeving rijden. 
Ook rondom het jeugdcentrum “The New Generation” naast de fietsenstalling van Het Martin 
Buber zijn zorgen geuit.  

a. Acht het College het mogelijk dan wel waarschijnlijk dat in Kerkrade jongeren via het 
jongerenwerk en/of via straatcoaches zijn geronseld om voor de vermeende 
drugsorganisatie te werken dan wel dat aan jongeren door straatcoaches drugs is 
aangeboden?  

b. Worden/Werden bij/in de directe omgeving van “The New Generation” (en daarmee 
Het Martin Buber) ook straatcoaches ingezet?   

c. Zijn deze signalen ook bekend bij de gemeente (ambtelijk/ college) en zo ja welke 
actie is onderomen? 

d. Dient er een meldpunt te komen zodat zo snel mogelijk meer informatie boven tafel 
komt? 

8. Is het bedrijf “Securitor Security” of het bedrijf dat werkzaamheden verricht/ straatcoaches 
levert binnen de gemeente Kerkrade gescreend? Graag toelichting. 

a. Waarom is destijds gekozen voor dit bedrijf, hoe is dit aanbesteed, welke screening is 
toegepast en waarom is de gekozen voor deze partij? 

b. Zijn de straatcoaches gescreend voordat ze aan het werk gezet werden in Kerkrade 
en op welke manier is dit gedaan? Graag resultaten hiervan delen. 

c. Zijn de straatcoaches tussentijds geëvalueerd/beoordeeld? Indien ja, graag verslag 
toesturen. 
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9. Zijn er ooit klachten/ meldingen gedaan over “Securitor Security” en/of de straatcoaches? Zo 
ja, graag dit delen. 

10. Zijn deze of andere signalen eerder bij de gemeente kenbaar gemaakt? Zo ja, door wie en bij 
wie (College, ambtelijk, projectmanager, centrummanager etc.) en wat is met deze 
meldingen gedaan en welke actie is ondernomen? 

11. Zijn deze of soortgelijke signalen ook in het driehoeksoverleg bekend, besproken en/ of 
meldingen gedaan en welke actie is hier ondernomen? 

12. Zat vermeld bedrijf “Securitor Security” ook bij overleg van Gemeente Kerkrade aangaande 
lokale drugsproblematiek aan tafel? 

a. Indien ja, heeft “Securitor Security” mogelijk via dit overleg informatie verkregen die 
zij kon misbruiken voor criminele handelingen? Kon het bedrijf via dit overleg weten 
“wie in Kerkrade waar dealde en welke spelers in het Kerkraadse drugsmilieu van 
belang waren?” 

b. Kan “Securitor Security” deze informatie misbruikt hebben om kwetsbare jongeren 
uit Kerkrade in te zetten voor criminele activiteiten? 

c. Indien ja, hoe kijkt het College hier tegen aan? 
13. Houdt de politie of andere overheidsinstelling de eventuele activiteiten van “Securitor 

Security” danwel de straatcoaches in Kerkrade al langere tijd in de gaten, zoals men vanuit 
het krantenartikel zou kunnen vermoeden? 

a. Zo ja, zijn er maatregelen genomen om met name kwetsbare jongeren te 
beschermen en te behoeden voor het mogelijk verstrikt raken in criminele, 
ondermijnende activiteiten? 

b. Zo ja, is dit bekend bij de gemeente en welke stappen heeft de gemeente 
ondernomen? Wat was de reactie van de gemeente? 

c. Waarom is de raad, al dan niet vertrouwelijk, hier niet van in kennis gesteld? 
14. Is er nu extra beveilgiing/ toezicht nodig omdat deze ingreep die nu gepleegd is wat los 

maakt bij het drugsbeleid? Komt hier vanuit het rijk extra mogelijkheden voor? 
15. Wat zijn de gevolgen voor de gemeente Kerkrade op gebied van veiligheid, overlast, 

jongerenwerk, ondermijning? 
a. Lopen jongeren extra gevaar en welke stappen onderneemt de gemeente hierin? 
b. Dient de gemeente een breder onderzoek te starten door deze situatie? 

16. Klopt het dat bovenvermeld bedrijf “Securitor Security” sinds enkele jaren beveiligers levert 
tijdens evenementen in Kerkrade, zoals carnaval op de markt? 

a. indien ja, gaan wij ervan uit dat, in het kader van bovengenoemde ontwikkelingen en 
overwegingen, besloten wordt om in ieder geval dit jaar niet met dit bedrijf in zee te 
gaan rondom de beveiliging met carnaval? 

b. Is het op korte termijn nog mogelijk om andere beveiligers voor de evenementen op 
de markt rondom carnaval te regelen en zal dit met (fors) hogere kosten gemoeid 
zijn, aangezien “Securitor Security”  “haar diensten goedkoper [kon] aanbieden dan 
concurrerende bedrijven” zoals in het artikel wordt vermeld en welke rol heeft de 
gemeente Kerkrade hierin? 
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c. Gemeente Kerkrade staat garant voor 18.000 euro bij het evenement carnaval op de 
markt, verandert dit door deze situatie en welke negatieve (financiële) gevolgen 
heeft dit voor Kerkrade? 

d. Indien “Securitor Security” daadwerkelijk significant goedkoper was dan 
concurrerende bedrijven, zou dit niet een teken geweest kunnen zijn dat er iets niet 
helemaal in orde zou kunnen zijn? 

 
Hopend op een spoedige reactie uwerzijds. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Fractie CDA Kerkrade     Fractie VVD Kerkrade 
 
Mark Meijer, Roger Hoofs    Bryan van Putten 
 
 
mark.meijer@gemeenteraadkerkrade.nl   bryan.vanputten@gemeentekerkrade.nl  
06-11190371 
 
 
Paul Hölsgens, Marthij Heijnen, Pepijn Caumon 
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